صيغة تفويض بالمشاركة في أعمال الأنشطة الجديدة لإقراض واقتراض الأوراق المالية

Authority to Engage in New Business of Securities Lending and Borrowing (SLB) Activities

Date:			التاريخ:
То:			إلى:
General Manager Dubai Clear Company LLC P.O. Box 9700 Dubai-UAE		متحدة	المدير العام شركة دبي للمقاصة ص.ب. 9700 دبي، الإمارات العربية الد
I/We,herby confirm that I/we have the necessary behalf of	authority on	ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	أنا/نحن، نؤكد بموجب هذا أن لدي/لا عن
To make the application to be approved by Do Company to engage in SLB activities and be I Dubai Clear Company SLB rules and procedu	oound by the	، قبل شركة دبي للمقاصة للمشاركة ض الأوراق المالية والالتزام بقواعد صة لإقراض واقتراض الأوراق المالية.	في أنشطة إقراض واقتراه
The list of authorized signatories to execute a instructions or give notices for SLB transacti provided herewith.	•	لين بالتوقيع على تنفيذ أي تعليمات ض الأوراق المالية أو تقديم إشعارات ل الأوراق المالية.	
We/the undersigned acknowledge, agree and undertake jointly and severally to assume the full legal and financial responsibility arising from the truthfulness, genuine, recentness and completeness of the information which we submitted to Dubai Clear Company for the purpose of engaging in the business of securities lending and borrowing activities at the company.		نحن الموقعون أدناه، نقر ونوافق ونتعهد منفردين ومجتمعين متضامنين ومتكافلين بتحمل كامل المسؤولية القانونية والمالية المترتبة على مدى صحة ودقة وحداثة واكتمال المعلومات المقدمة من قبلنا لشركة دبي للمقاصة لغايات المشاركة في أنشطة إقراض واقتراض الأوراق المالية لدى الشركة.	
Name:	الاسم:	Authorized Signature:	توقيع المُفوّض: